
Protokół Nr 15

W  pos iedzen iu  u dz ia ł w z ię l i :

1. G etka  Janusz -  p rze w o d n iczą cy

2. K łębek K rzysz to f -  cz łonek

3. K ryszkiew icz E dw ard  -  cz łonek

4. Ku jawski Bogdan  -  cz łonek

5. S tańczak Z b ig n ie w  -  cz łonek

6. W ą to rs k a  Parzyd ło  Justyna  -  cz łonek

W  pos iedzen iu  uczestn iczy li:  Z-ca W ó j ta  p. Zenon  Z adrożny, p. Agnieszka A d a m  -  Skarbnik, 

p. M ic h a ł  S trze lecki -  prac. UG oraz  radca p ra w n y  p. A n d rze j P op ław sk i. W  p ie rw sze j części 

pos iedzen ia  uczes tn iczy ł W ó j t  p. Tadeusz Bulik.

O tw a rc ia  pos iedzen ia  ko m is j i  d o k o n a ł  p rze w o d n iczą cy  ko m is j i,  p o w i ta ł  zebranych  i 

p o in fo rm o w a ł,  że te m a te m  pos iedzen ia  kom is j i  je s t  p rz e d y s k u to w a n ie  n o w e j u s ta w y  o 

u trz y m a n iu  czystości i p o rząd ku  pub liczn eg o  w  g m ina ch  k tó ra  w esz ła  w  życie z d n ie m  1 

stycznia 2012r. Na w p ro w a d z e n ie  te j  u s ta w y  m a m y  1,5 roku  .

N astępn ie  g łos za b ra ł W ó j t  in fo rm u ją c ,  że od 1 lipca 2 013r. g m in a  z a jm o w a ła  się będzie  

gospodarką  i u ty l iza c ją  o d p a d ó w . Będzie t o  je d e n  z p o d a tk ó w  loka lnych . A  sys tem  te n  

p o w in ie n  sam się s f in a n s o w a ć  p o w ie d z ia ł  W ó jt .  Koszty w s tę p n ie  ok reś la  się na ponad  

m il ion  z ło tych . System  p o w in ie n  być je d n o l i t y  dla w szys tk ich  ( n ie ru c h o m o ś c i zabu do w a ne , 

n ie ru cho m ośc i n ie z a b u d o w a n e  i dz ia łk i rek reacy jne ).

Pan M ic h a ł S trze lecki p o w ie d z ia ł ,  że do  te g o  zadania  G m ina  n ie  p o w in n a  dok ładać . O p ła ty  za 

g o s p o d a ro w a n ie  o d p a d a m i m og ą  być na liczone  w  zależności:

- od liczby m ie szka ń có w  zam ieszku jących  daną  n ie ru c h o m o ś ć

- od ilości zuży te j w o d y  z dane j n ie ru c h o m o ś c i

- od p o w ie rz c h n i loka lu  m ieszka lnego

- od g o sp o d a rs tw a  d o m o w e g o .

Są w p ro w a d z o n e  d w a  po jęc ia  n ie ru c h o m o ś c i;

- n ie ru c h o m o ś ć  zam ieszkana  i

- n ie ru ch o m o ść  n iezam ieszkana  na k tó re j  p o w s ta ją  o d p a d y .

U s ta w o da w ca  n ie  w p ro w a d z i ł  po jęc ia  dz ia łk i rek rea cy jne j

Z posiedzenia Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady Gminy

Dąbrówka odbytego w  dniu 29 października 2012r.



M ecenas w y ja śn ił ,  że w  p rzyp ad ku  w p ro w a d z e n ia  o p ła ty  od  o so b y  co m ies iąc  trzeba  

u ak tua ln iać  liczbę osób  w  d a n y m  g o s p o d a rs tw ie  d o m o w y m  .Zadan iem  Radcy p ra w n e g o  

na jlepszym  ro z w ią z a n ie m  b y ły  pó jśc ie  w  k ie run ku  w p ro w a d z e n ia  p o d a tk u  śm ie c io w e g o  „  od 

b u d y n k ó w  p rz e w id z ia n y c h  do  zam ieszk iw an ia  przez ludzi. W a r to  zawa lczyć o to  aby 

p o d a tk ie m  za o d b ió r  śm iec i o p o d a tk o w a ć  ró w n ie ż  w łaśc ic ie l i  d z ia łek  rek reacy jnych .

Pan K łębek K rzysz to f s tw ie rd z i ł ,  że n a js p ra w ie d l iw s z y m  ro z w ią z a n ie m  je s t  w p ro w a d z e n ie  

o p ła ty  od liczby osób  zam ieszkanych  w  d a n y m  g o s p o d a rs tw ie .  Z-ca W ó j ta  p. Zenon  Zadrożny 

pow iedz ia ł,  że w  ta k i sposób  je s t  na liczana o p ła ta  za ścieki kana lizacy jne  i się sp raw dza.

Pierwsze s ta w k i p o w in n y  być na ta k im  p o z io m ie  aby  n ie  b y ły  szok iem  dla m ie szkań ców  

p ow iedz ia ła  p. P arzyd ło  i s tw ie rd z i ła ,  że n a jba rd z ie j s p ra w ie d l iw e  b y ło b y  w p ro w a d z e n ie  

p od a tku  w  zależności od  liczy osób. W  p ie rw sze j ko le jnośc i p o w in n y  zostać p rz e p ro w a d z o n e  

zebran ia  w ie jsk ie  na k tó ry c h  m ieszkańcy  zos ta li by  p o in fo rm o w a n i  o ce low ośc i 

w p ro w a d z e n ia  p o d a tk u  ś m ie c iow eg o .

Ponieważ u s taw a  n ie  p rz e w id u je  p o d a tk u  za o d b ió r  śm iec i od  w łaśc ic ie l i  dz ia łek 

rek reacy jnych , m ecenas  z o b o w ią z a ł się , że p rz y g o tu je  in fo rm a c ję  na te m a t  m oż liw ośc i 

uchy len ia  u c h w a ły  przez NSA w  p rzyp ad ku  je j zaskarżen ia . In fo rm a c ja  taka  ma zostać 

p rzyg o to w an a  na 5 -  6 11. 2012r.

Pan Strze lecki p o in fo rm o w a ł ,  że na leży w y p o w ie d z ie ć  u m o w y  d o ty c h c z a s o w y m  f i rm o m  

o db ie ra ją cym  o d p a d y  do  końca czerw ca  2012r.

Po w ys łu ch a n iu  w y ja ś n ie ń  z łożonych  przez p. S trze leck iego  za jm u ją ce g o  się sp ra w a m i 

gospodark i o d p a d a m i i Radcę p ra w n e g o  c z ło n k o w ie  kom is j i  sk łan ia ją  się aby  w y w ó z  śm ieci 

o d b y w a ł się raz w  m ies iącu  a o p ła ta  naliczana była od o so b y  a do  c e lo w o  kom is ja  

p ro p o n u je  szukać rozw iąza n ia  k tó re  p o z w o l i  na o p o d a tk o w a n ie  dz ia łek  rek reacy jnych .

P rzew odn iczący  ko m is j i

( Ż e / A i s .  fu?

Janusz "Getka

W dalszej kolejności pan Strzelecki om ów ił każdy ze sposobów naliczania opłaty . Również

niewiadomy jest ile razy w  miesiącu będą odbierane śmieci.


